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Thomas Kultti, utvecklingsstrateg 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

Justeras: 

 

 

   

Karin Lekberg                             Lars Jilmstad              

Ordförande                                               Vice ordförande 
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Justerarnas signaturer 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden Karin Lekberg(s) och Lars Jilmstad (m) 

och anmäls därefter till stadsdelsnämnden. Justering sedvanligt 

genom e-post och vid lämplig tidpunkt hos Thomas Kultti på 

förvaltningen. 

 

§ 2 Genomgång av föregående protokoll  

Protokoll från 4 juni 2018 godkändes 

 

§ 3 Uppdatering av pågående aktiviteter 

Tillväxtanalys av SBR. 

Förvaltningen informerar om status i den tillväxtanalys som 

genomförts av SBR och pågående arbete med handlingsplan för 

Farsta stadsdelsområde. Förslag till handlingsplan kommer att 

redovisas till stadsdelsdirektör. 

 

Larsboda livsmedelsområde. 

Förvaltningen har ingen ytterligare information om pågående 

arbete med Larsboda livsmedelsområde än att förhandlingar 

pågår med ett femtontal livsmedelsföretag. Förhandlingarna 

beräknas vara klara i mitten av augusti och intresset sägs från 

fastighetskontoret vara stort. 

 

Inbjudan fastighetsägare och lokalintressenter. 

Rådet ser ett behov av att staden samordnar en typ av lokal 

etableringsservice när företag söker lokaler i söderort. 

Förvaltningen kommer att kontakta de större fastighetsägarna 

inom Farsta stadsdelsområde gällande intresset att skapa 

kontaktytor mellan fastighetsägare och potentiella hyresgäster. 

Om intresse finns planeras för ett event där fastighetsägare och 

intressenter bjuds in till Farsta. 
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Justerarnas signaturer 

§ 4. Kommunikationsplan för Farsta som företagsvänlig 

stadsdel. 

Förvaltningen informerar att fortsättningsvis kommer det vara 

en stående ruta med en särskild symbol som riktar sig till 

företagare i Farsta i den regelbundna månadsannonsen. I rutan 

kommer finnas särskild information till företag och näringsliv. 

Förvaltningen kommer att ta kontakt med berörda 

fackförvaltningar om behovet av gemensam kommunikation i 

näringslivsfrågor. 

 

§ 5. Frukostmöte i oktober 

Rådet vill att förvaltningen undersöker möjligheten att rådet 

bjuder in till ett nytt frukostmöte där handlingsplanen gällande 

näringslivsutveckling återkopplas till företagare. Förslag är att 

genomföra ett frukostmöte i oktober. Andra förslag till teman 

föreslås vara information om utvecklingen av Telestaden och 

Larsboda livsmedelsområde. 

 

§ 6 Julmingel med företagare i Farsta 

Råden vill bjuda in företag till en jullunch den 5 december. 

Föreslag är att engagera en inspirerande gästföreläsare. 

 

§ 7 Övriga frågor 

Rådet diskuterar utmaningar för näringslivet i Farsta;  

- Hur fungerar samarbetet mellan staden och telestaden 

gällande utvecklingen av g:a Telia-området? 

- Hur går arbetet inom tyngdpunkt Farsta vidare? 

- Det finns farhågor från medborgare i Sköndal gällande 

systembolagets planerade etablering av en butik i 

Sköndal. 

- Hur går försäljningen i Farsta centrum? 

 

Karin Lekberg informerar om kommande invigning av 

konstnärsverkstaden i telestaden den 31 augusti. 

 

Nästa möte är den 10 oktober. 
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Justerarnas signaturer 

Karin Lekberg tackar alla förkonstruktivt möte och ser fram 

emot fortsatt arbete under hösten. 

 

 

Thomas Kultti/sekr 


